
Szám: I-15-24/2023. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 

Készült: Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humán és Ügyrendi   

Bizottságának 2023. december 13-án a Tatai Közös Önkormányzati 

Hivatal dísztermében megtartott ülésén 

 
 

Jelen vannak:   dr. Varga András bizottsági elnök 

    Robozné Schőnfeld Zsuzsanna, bizottsági tag 

    Horváth László bizottsági tag 

    Lengyel Zsolt bizottsági tag   

    Magó Ottó bizottsági tag 

    Magyar Balázs bizottsági tag  

    Kaszál József bizottsági tag 

 

Az ülésről távol van: Kovács Attila bizottsági tag 

    Kőszegi Istvánné bizottsági tag 

  

Tanácskozási joggal megjelent:   Michl József polgármester 

       Rigó Balázs alpolgármester 

       dr. Horváth József jegyző 

       dr. Lantai Éva aljegyző 

       dr. Korencsi Melinda jegyzői kabinetvezető 

            

A hivatal részéről jelen van: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

     Fesselné Harsányi Marietta adó- és pénzügyi 

irodavezető 

dr. Bakos Zsolt városépítészeti és 

vagyongazdálkodási irodavezető 

Hercegné Barcza Ilona adó- és pénzügyi 

irodavezető-helyettes 

Németh Mariann intézményi referens 

Izsáki Zsuzsanna humánszolgáltatási ügyintéző 

Osgyáni Zsuzsanna nemzetközi referens 

Vargáné Boda Anikó jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívást kapott: Recsák Mária, az Intézmények Gazdasági 

Hivatalának vezetője 

 Vámosiné Illés Márta önkormányzati 

kapcsolattartó 

 

Melyből megjelent: Recsák Mária, az Intézmények Gazdasági 

Hivatalának vezetője 
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 Vámosiné Illés Márta önkormányzati 

kapcsolattartó 

 

dr. Varga András a bizottság elnöke köszönti Michl József polgármestert, Rigó 

Balázs alpolgármestert, dr. Horváth József jegyzőt, dr. Lantai Éva aljegyzőt, a hivatal 

munkatársait és a meghívott vendégeket. Elmondja, hogy Kovács Attila és Kőszegi 

Istvánné bizottsági tag betegsége miatt nem tud részt venni a mai ülésen. 

Megállapítja, hogy a bizottság 7 fővel határozatképes.  

Ismerteti a meghívó szerinti napirendi pontokat, melyek a következők: 

 
N A P I R E N D : 

 

1. Rendelet-tervezet Tata Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

 Előadó:  dr. Horváth József jegyző 

    Fesselné Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető 

Herczegné Barcza Ilona adó- és pénzügyi irodavezető-

helyettes 

Meghívott: Recsák Mária, az Intézmények Gazdasági Hivatalának 

vezetője 

 

2. Rendelet-tervezet a Tata Város Önkormányzata által alapított tanulmányi 

ösztöndíjakról és adományozásuk rendjéről szóló 9/2018. (IV.25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Izsáki Zsuzsanna humánszolgáltatási irodavezető 

 

3. Rendelet-tervezet az Esterházy Miksa „Viator” sportösztöndíjról szóló 5/2018. 

(III.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó:  Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Izsáki Zsuzsanna humánszolgáltatási irodavezető 

 

4. Az önkormányzati fenntartású óvodák alapító okiratainak módosítása 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Németh Mariann intézményi referens 

 

5. – Döntés a TOP_Plusz-6.1.4-23 számú, „Aktív turizmus fejlesztése” tárgyú 

pályázatról 

- Döntés a TOP_Plusz-3.1.3-23 számú „Helyi humán fejlesztések” című 

pályázatról 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt irodavezető 
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6. Tájékoztató a Tata testvérvárosi kapcsolatai keretében 2023-ban történt 

eseményekről 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó:  Osgyáni Zsuzsanna nemzetközi referens 

 

7. Beszámoló a Humán és Ügyrendi Bizottság 2023. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:  dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 (Az 1-7. napirendi pontok a képviselő-testület 2023. december 20-i ülésének 

tervezett előterjesztései.) 

 

8. Bérlőkijelölés megüresedett szociális bérlakásra (zárt ülésen tárgyalandó) 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 

 

 

dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása a napirendi pontokkal kapcsolatban.  

A bizottság jelenlévő 7 tagja, 7 igen egyhangú szavazattal elfogadja a napirendi 

pontokat és a következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   147/2023. (XII.13.) határozata 

a bizottság napirendjéről 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága a I/15-23/2023. sz. meghívóban 

szereplő napirendi  pontokat elfogadja az alábbiak szerint: 

 
N A P I R E N D : 

 

1. Rendelet-tervezet Tata Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

 Előadó:  dr. Horváth József jegyző 

    Fesselné Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető 

Herczegné Barcza Ilona adó- és pénzügyi irodavezető-

helyettes 

Meghívott: Recsák Mária, az Intézmények Gazdasági Hivatalának 

vezetője 

 

2. Rendelet-tervezet a Tata Város Önkormányzata által alapított tanulmányi 

ösztöndíjakról és adományozásuk rendjéről szóló 9/2018. (IV.25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
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Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Izsáki Zsuzsanna humánszolgáltatási irodavezető 

 

3. Rendelet-tervezet az Esterházy Miksa „Viator” sportösztöndíjról szóló 5/2018. 

(III.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó:  Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Izsáki Zsuzsanna humánszolgáltatási irodavezető 

 

4. Az önkormányzati fenntartású óvodák alapító okiratainak módosítása 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Németh Mariann intézményi referens 

 

5. – Döntés a TOP_Plusz-6.1.4-23 számú, „Aktív turizmus fejlesztése” tárgyú 

pályázatról 

- Döntés a TOP_Plusz-3.1.3-23 számú „Helyi humán fejlesztések” című 

pályázatról 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó: Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt irodavezető 

 

6. Tájékoztató a Tata testvérvárosi kapcsolatai keretében 2023-ban történt 

eseményekről 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó:  Osgyáni Zsuzsanna nemzetközi referens 

 

7. Beszámoló a Humán és Ügyrendi Bizottság 2023. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:  dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 (Az 1-7. napirendi pontok a képviselő-testület 2023. december 20-i ülésének 

tervezett előterjesztései.) 

 

8. Bérlőkijelölés megüresedett szociális bérlakásra (zárt ülésen tárgyalandó) 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és 

vagyongazdálkodási irodavezető 

 

 
dr. Varga András bizottsági elnök javasolja Magyar Balázs bizottsági tagot a 

jegyzőkönyv hitelesítőjének személyére: 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humán és 

Ügyrendi Bizottsága a bizottsági ülésről készített 

jegyzőkönyv hitelesítésére Magyar Balázs bizottsági tagot 

bízza meg, 
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melyet a bizottság jelenlévő 7 tagja, 7 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   148/2023. (XII.13.) határozata 

a bizottsági jegyzőkönyv hitelesítőjének személyéről 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága a bizottsági ülésről készített 

jegyzőkönyv hitelesítésére Magyar Balázs bizottsági tagot 

bízza meg. 

   Határidő: a bizottsági ülést követő 15. nap 

   Felelős:    dr. Varga András, a bizottság elnöke 

 

 

1. napirendi pont: 

Rendelet-tervezet Tata Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó:  dr. Horváth József jegyző 

   Fesselné Harsányi Marietta adó- és pénzügyi irodavezető 

Herczegné Barcza Ilona adó- és pénzügyi irodavezető-helyettes 

Meghívott: Recsák Mária, az Intézmények Gazdasági Hivatalának vezetője 

 

 

dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja Tata Város Önkormányzatának 

2024. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezetet: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Tata Város Önkormányzatának 2024. évi 

költségvetéséről szóló rendelet-tervezetet, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 7 tagja, 5 igen, 2 nem szavazattal elfogad, és a következő 

határozatot hozza: 

 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   149/2023. (XII.13.) határozata 

Tata Város Önkormányzatának 2024. évi 

költségvetéséről szóló rendelet-tervezetről 
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Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Tata Város Önkormányzatának 2024. évi 

költségvetéséről szóló rendelet-tervezetet. 

 

   Határidő: 2023. december 20-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

2. napirendi pont: 

Rendelet-tervezet a Tata Város Önkormányzata által alapított tanulmányi 

ösztöndíjakról és adományozásuk rendjéről szóló 9/2018. (IV.25.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó:   Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Izsáki Zsuzsanna humánszolgáltatási irodavezető 

 

dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Lengyel Zsolt bizottsági tag egyetért azzal, hogy emelni kell az ösztöndíj összegén 

és bízik benne, hogy a költségvetésben erre találnak fedezetet. Véleménye szerint 

kategorizálni kellene az ösztöndíjban részesülőket, feltételként előírni, hogy aki 

ösztöndíjban részesül egy ideig Tatán dolgozzon. 

 

Rigó Balázs alpolgármester elmondja, hogy ez így önmagában nagyon nehéz és 

nehezen indokolható a többi tanulóval vagy hallgatóval szemben, hiszen itt egy 

reményt fogalmaznak meg, de bizonyság nem lehet afelől, hogy ők vissza fognak 

térni és Tatán fognak valamiféle szolgálatot végezni, másfelől pedig úgy gondolja, 

hogy nem is tudnak olyan típusú emelést vagy bármiféle összeget biztosítani, ami 

alapján egy ilyen szerződés megköthető lenne, aminek a fejében már el lehetne várni 

azt is egy nem teljesítés esetén akár valamiféle visszafizetés vagy bármi egyéb 

terhelhetné az ösztöndíjast. Nagyon nehéz így megoldani, hiszen itt tulajdonképpen 

valóban csak egy reményt lehet megfogalmazni, de semmi biztosíték nincs afelől, 

hogy ez megtörténik, aki viszont más szakon tanul - például az idei Öveges 

ösztöndíjasok között is van olyan - Berendi Viktória - aki már a tanulmányai ideje 

alatt a Zeneiskolában tanít, tehát már most lehetne több ösztöndíjat ítélni,  azért mert 

nemhogy egy ígéretet vagy valamiféle reményt testesít meg, hanem egy beváltott 

ígéret az ő esetében az, hogy ő valóban itt helyben végzi azt a munkát, ami a 

végzettsége alapján elvárható tőle. Továbbra is arra tud gondolni és építeni, hogy más 

területeken kell olyan munkát végezni, itt közösségi életre gondol, abban bízni, hogy 

családi életük, barátaik, közösségeik idekötik a fiatalokat még inkább, és ezért 

visszatérnek ebbe a városba, mert ezek az érzelmi és egyéb kötődések, ahogy a 

néhány évvel ezelőtt elkészített felmérésből is kimutatható volt, ezek igenis 

meghatározóak abból a szempontból, hogy miként gondolkodnak, akár a későbbi 

munkavállalás vagy letelepedés kérdéséről a fiatalok.  
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dr. Varga András bizottsági elnök valóban így van, tehát el kell gondolkozni azon, 

hogyan lehetne biztosítani Tata egészségügyi jövőjét olyan szempontból, hogy 

legyen például orvosi utánpótlás is. Nyilván ez az ösztöndíj rendszer nem alkalmas 

erre, itt nincsenek is feltételek, ahogy alpolgármester úr is mondta. Semmiféle olyan 

feltételt nem köt ki az önkormányzat, hogy Tatán kelljen bizonyos ideig dolgoznia az 

ösztöndíjban részesülőnek. Nyilván azokkal a feltételekkel kapja meg, hogy jó tanuló 

és szorgalmas legyen. Ez valóban olyan szempontból nehéz kérdés, hogy jól ki 

lehessen találni, hogy ne legyen ebből feszültség. Példaként említi, hogy  ha az 

orvosoknak kialakítanak egy olyan ösztöndíjrendszert amivel lekötik őket - volt erre 

egyébként gondolat annak idején, ez a bizonyos röghöz kötéses dolog, ami így a 

diákok részéről örömteli fogadtatásban nem részesült, tehát ez ilyen szempontból is 

nehéz kérdés egy kicsit. Ha egy hallgató végez, hiába van egy ilyen szerződése, ha 

nem akar Tatán dolgozni, más lehetősége van, akkor meg fogja keresni az útját, 

módját annak, hogy máshol dolgozzon. Ahogy alpolgármester úr mondta, hogy 

nyugodt, biztonságos és barátságos feltételeket kell biztosítani, hogy legyen kedvük 

Tatára jönni dolgozni. 

 

Michl József polgármester elmondja, hogy nagyon fontos kérdés, ezért is jutott 

eszébe az önkormányzatnak, hogy emelje az ösztöndíj összegét és azért is, mert már 

egy kicsit ilyen mosolyogtató volt, hogy ezt ösztöndíjnak hívják tehát jelképnek 

lehetett hívni, ösztöndíjnak nem nagyon. Ez most talán egy kicsit azért közelít egy 

ösztöndíj jellegű dologhoz. Úgy gondolja, olyan értelemben érthető az álláspont, 

hogy azon komolyan el kell gondolkodni, hogy vajon a tatai fiatalokban – ahogy 

alpolgármester úr is fogalmazott - csak ezt a fogalmat érezte mögötte, hogy a tatai 

identitást tudjuk-e valamivel tovább erősíteni. Egy olyan gondolat van, hogy ezeket a 

volt ösztöndíjasokat rendre összehívni és egyfajta tatai alumnit itt létrehozni, ami azt 

jelenti, hogy az Öreg Diákok közössége, tehát a volt tatai ösztöndíjasokat 

rendszeresen, valamilyen alkalomra össze lehetne hívni - mindegyiknek elkérni az e-

mail címét, tehát egy lelkiismeretbe egy kicsit rájuk hatva, hogy ha dönt, hogy hova 

megy az életét folytatni, akkor az első helyen Tata szerepeljen. Ha pedig itt 

megvannak hozzá körülmények, akkor jöjjön Tatára és ha van olyan kérése, amiben 

az önkormányzat tud segíteni – bérlakás, szolgálati lakás vagy olyan munkahely, ami 

élete megoldásához jó lehetne. Valahogyan ennek a rendjét kellene kitalálni, amiről 

rendszeresen lehetne beszélgetni, hogy a bizottság hogyan látja ezt. Elmondja, hogy 

az önkormányzat pályázati pénzből építi a rendelőt, a Komáromi utcán – 5 lakás van, 

amit abba a projektbe be akarnak vinni. Ezek nagyon lepusztult lakások, ezek közül 

három lakásban nem is lakik senki, mivel annyira rossz állapotban vannak már. 

Felépítésüket követően ezeknek már lehet az a célja, hogy ott például a jövő 

egészségügyi alkalmazottjai részére lakás biztosítsanak, mert sokszor ugye orvosra is, 

de sokszor ápolóra is, asszisztensre is nagy szükség van. Kéri a bizottságot, hogy a 

továbbiakban is ebben segítsenek gondolkodni. 

 

Robozné Schőnfeld Zsuzsanna bizottsági tag úgy gondolja, hogy azok a diákok 

maradnak Tatán, akik a szakmai gyakorlatukat is itt tudják teljesíteni, tehát talán a 

szakmai gyakorlat lehetőségéének bővítésével, arról való tárgyalással elő lehet 

segíteni azt, hogy valóban tataiakká váljanak, akik tataiak. Emlékezete szerint a 

motivációs levelek többségében a diákok valóban azt fogalmazzák meg, hogy itt 



 8 

szeretnének dolgozni Tatán, és ezért tanulnak, és ezért nyújtják be az ösztöndíjat, 

úgyhogy a kettő összetalálkozhat egymással, ami egy szakmai bázis létrehozása, egy 

szakmai gyakorlati helyszín biztosításával.  Úgy gondolja, hogy hogy ebben valóban 

előre kellene lépni és átgondolni, hogy milyen lehetőségek vannak.  

 

dr. Varga András bizottsági tag további kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra 

bocsátja Tata Város Önkormányzata által alapított tanulmányi ösztöndíjakról és 

adományozásuk rendjéről szóló 9/2018. (IV.25.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Tata Város Önkormányzata által alapított 

tanulmányi ösztöndíjakról és adományozásuk rendjéről 

szóló 9/2018. (IV.25.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 7 tagja, 7 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   150/2023. (XII.13.) határozata 

Tata Város Önkormányzata által alapított tanulmányi 

ösztöndíjakról és adományozásuk rendjéről szóló 

9/2018. (IV.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Tata Város Önkormányzata által alapított 

tanulmányi ösztöndíjakról és adományozásuk rendjéről 

szóló 9/2018. (IV.25.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. december 20-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

3. napirendi pont: 

Rendelet-tervezet az Esterházy Miksa „Viator” sportösztöndíjról szóló 

5/2018. (III.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó:   Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

   Izsáki Zsuzsanna humánszolgáltatási irodavezető 
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dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Lengyel Zsolt bizottsági tag véleménye szerint a sikeresebb sportolók – akik 

esélyesek arra, hogy olimpiai bajnokságon vegyenek részt - nagyobb összegű 

ösztöndíjat érdemelnének, mint, akik hazai vagy európai világbajnokságokon 

vesznek részt.  

 

Rigó Balázs alpolgármester elmondja, hogy konkrétan ezt tartalmazza ez az 

előterjesztés. Pontosan ebből a logikából kiindulva gondolták, hogy különbséget kell 

tenni, akár a hazai versenyeken induló versenyzők és a már korábbiakban nemzetközi 

versenyeken bizonyító és a jövőben is várhatóan ott, Tata városát képviselő sportolók 

között és ezért is javasolják azt ebben az előterjesztésben, hogy tegyenek ilyen 

értelemben is különbséget, ami azt jelenti, hogy az első kategóriában 50.000 forintos 

ösztöndíjat, másodikban - amit képviselő úr említett - ott pedig ennek a 

háromszorosát, tehát 150.000 forint havi ösztöndíjat javasolnak a számukra 

megítélni, arra való tekintettel, hogy az ő felkészülésük, az ő részvételük az ilyen 

nemzetközi versenyeken minden bizonnyal nagyobb költségekkel is jár, amellett, 

hogy nyilván a felkészülésük, a sportteljesítményük is magasabb szinten van, mint 

azoké, akik egyelőre csak országos versenyeken képviseltetik magukat.  

 

dr. Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy volt már arra példa, hogy soron 

kívül kapott sportoló támogatást a versenyzéséhez. Erre van mód, indokolt esetben 

tudja támogatni az önkormányzat azt a sportolót, aki különleges versenyzése és 

költségei miatt nehezen tudja saját maga megoldani a versenyzéssel kapcsolatos 

költségeket. 

További kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az Esterházy Miksa 

„Viator’ sportösztöndíjról szóló 5/2018. (III.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az Esterházy Miksa „Viator” sportösztöndíjról 

szóló 5/2018. (III.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 7 tagja, 7 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   151/2023. (XII.13.) határozata 

az Esterházy Miksa „Viator” sportösztöndíjról szóló 

5/2018. (III.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az Esterházy Miksa „Viator” sportösztöndíjról 

szóló 5/2018. (III.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. december 20-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

4. napirendi pont: 

Az önkormányzati fenntartású óvodák alapító okiratainak módosítása 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

 Előadó:   Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

 Németh Mariann intézményi referens 

 

dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban. Elmondja, hogy státusz 

megfogalmazásbeli változás miatt kell módosítani. 4 óvoda van, és mint a 4 óvoda 

esetében 2 határozati javaslat van. Egyik a módosításról szól, a másik pedig az új 

alapító okirat elfogadásáról.  

Kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja az önkormányzati fenntartású 

óvodák alapító okiratainak módosításáról szóló előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az önkormányzati fenntartású óvodák alapító 

okiratainak módosításáról szóló előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 7 tagja, 7 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   152/2023. (XII.13.) határozata 

az önkormányzati fenntartású óvodák alapító 

okiratainak módosításáról 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az önkormányzati fenntartású óvodák alapító 

okiratainak módosításáról szóló előterjesztést. 

 

   Határidő: 2023. december 20-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 
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5. napirendi pont: 

Döntés a TOP_Plusz-6.1.4-23 számú, „Aktív turizmus fejlesztése” tárgyú  

pályázatról 

Döntés a TOP_Plusz-3.1.3-23 számú „Helyi humán fejlesztések” című  

pályázatról 

 Előterjesztő:  Michl József polgármester 

 Elődó: Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt 

irodavezető 

 

 

dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Michl József polgármester elmondta, hogy legutóbb is kérte a Képviselő-testület, 

hogy mielőtt beadja az önkormányzat a pályázatot, a további részleteket is szeretne 

megismerni - azon túl, hogy jelzi mindig, hogy milyen pályázatok beadására nyílik 

lehetőség. Egy új pályázati lehetőség, hogy január 19-éig szeretnének beadni 

félmilliárd forintra egy újabb turisztikai jellegű pályázatot. Az mindig elhangzik a 

bizottsági és a képviselő-testületi ülésen is, hogy turisztikai jellegű pályázatokat 

mindig úgy készíti el és adja be az önkormányzat, hogy az elsősorban a tataiaknak 

legyen jó. Ahogy a tartalomban is látszik, olyan projektelemeket gyűjtöttek össze, 

amelyeknek már régóta szeretnének javítani az állapotukon, vagy megújítani vagy 

újat létrehozni. Ilyen például a madármegfigyelő torony és környezetének felújítása a 

tóparton. Ez a vízügynek a telkén áll, ez a madárles, a vadlúd sokadalomnak a 

központja ahol van. A legjobb az lett volna, ha épül egy új torony, de annyi nem fog 

beleférni a pályázatba, de mindenképpen szeretné megújítani ezt a tornyot.  

Terveztek egy újabb tanösvény kiépítését a tó körüli sétány erdős részén, de ez egy 

elsősorban az ott lévő természeti jelenségeknek a bemutatására szolgáló tanösvény 

lenne, tehát nem önálló, új megépített ösvény. Van egy terv a tófarokra, ez a lagúna 

terv, ami egy nagyon szép újdonság lenne, de arra ez a pénz mindenképp kevés lenne, 

tehát azért most erre nem pályáz az önkormányzat, viszont a környezetének a 

megújítására ilyen értelemben ez nagy segítség lesz. Az erdei tornapályával 

kapcsolatban elmondja, hogy sokszor felvetődött már, hogy modernizálni kellene. Az 

idei év nyarán volt Tatán az OCR Európa Bajnokság, aminél megismerhették azokat 

a újfajta erősítő szerkezeteket, amelyeket gondoltak ide elhelyezni, így aztán ez a 

mindennapos erősítésre is, de akár ezeknek a versenyekre való felkészülését is 

szolgálhatják ezek az eszközök. Iyen létesülne az erdei tornapálya meglévő pontjain. 

Az ilyen régi csőből hegesztett eszközök vannak, ez helyett építenének egy ilyen 

jellegűt. 

Folytatnák az Által-ér hajózhatóvá tételét Vértesszőlős és az Ökoturisztikai Központ 

között.  2 ágra szakad az Által-ér, a tónál a Derítő-tó túl melletti részen és így egy 

lehetőség nyílna egy másik ágát is felhasználni erre a célra. Itt elindult egy ilyen 

félreérthető szöveg – ami ellen már már többen tiltakoztak - hogy vizicsúszdát akar 

az önkormányzat építeni az Által-érre.  Fontos tudni, hogy nem vizicsúszdáról. 

hanem kenu csúzdáról van szó, amit úgy kell elképzelni, hogy egy 3-4 méter hosszú 

szerkezet, aminek az a lényege, hogy a kenuból nem kell kiszállni a  túrázóknak, 
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hanem az Által-érnél lévő pici vízlépcsőnél egy műtárgy, és azon ezzel a szerkezeten 

szépen rácsúszik a hajó és le tudnak csúszni.  

Vizsgálják annak a lehetőségét, hogy hátul a Gottwald felőli bejáratnál, a hátsó régi 

strand környezetében nem lehetne-e egy olyan elkerített kutyás részt csinálni, ami 

oldaná ezt a feszültséget, ami egyre inkább van Tatán, hogy nagyon sok a kutyatartó 

és nagyon sok a kutya, és sok esetben több a kutya, mint a kutyatartó, de valamilyen 

rendezett formában segíteni kell, hogy azt lehessen mondani, hogy ne itt kergesse 

kutyát, van egy kutyafuttató vigyen oda kutyáját és kutya úsztatót is ott meg lehetne 

csinálni úgy, hogy szintén akkor normális keretek között és nem pedig a városba 

bárhol beeresztik a kutyájukat a fürdőzők közé is és így tovább, tehát akkor ez egy 

rendezett történet lehetne ott hátul, illetve egy régi terv a Fáklya utcai bódésor helyett 

egy európai színvonalú sor épüljön oda. Az önkormányzat a tervezést finanszírozná 

ebből a pénzből, illetve építenének oda egy vizesblokkot, tehát lenne ott a kerékpár 

úthoz közel eső végén egy vizesblokk, 1 WC, ami most a legmodernebb tervezés, egy 

önműködő, tehát egy lehetőség szerint öntisztító és egy modern pénzbedobós 

szerkezet, valamint a legfontosabb dolog pedig ebben a projektben az, hogy végre 

megépítenének egy járdát a Fáklya utcán végig, tehát az út mellett külön pályán egy 

gyalogút vezetne. A mostani terv szerint a Fáklya úton pedig egy nyitott kerékpár 

sávos megoldással készülne el a kerékpárút, ami azt jelenti, hogy ugyanolyan lenne, 

mint az agostyáni úton, tehát kerékpárosnak előnye van az autóssal szemben, az autós 

csak akkor mehet rá kerékpársávra, ha nincs ott biciklis, úgy tudják egymást 

kikerülni az autók, illetve a biciklisnek van előnye, ha azon az úton közlekedik. 

Fontos dolog még, amit így szeretne felvetni, ami ennek a projektnek a kapcsán most 

megoldásra kerülhetne, az, hogy arra is gondolt, hogy a Tulipán utcánál zárják le a 

Fáklya utcát az átmenő forgalom elől, ami alatt azt érti, hogy idegen ne tudjon 

bemenni autóval arra a területre, csak aki ott lakik, vagy ott van üdülője és egy 

sorompóval valamilyen fizikai eszköze most, hogy az oszlop vagy sorompóval - azt 

még kitalálják - zárjuk le, ezzel meg tudják oldani azt, hogy mindenki lemenjen a 

tópartig autóval, így egy lezárással csak az ott lakók közlekednének a Fáklya úton, 

így eleve már is kisebb lenne ott a forgalom. A kerékpárút mellett van egy 

magántelek, a tulajdonossal tárgyalnak, ha azt meg tudja szerezni az önkormányzat, 

akkor ott egy nagy zöld parkolót tudnának a kerékpárút mellett kiépíteni az Arany-

pontynak a helyén és akkor az idelátogató turista tegye le az autóját, ballagjon 

legyen, egyen, igyon sokat a büfékben, utána sétáljon vissza, hogy visszafelé megint 

éhes legyen és akkor egy kulturált szép hely alakulna ki és ezzel talán egy kicsit az 

építők parkjában lévő szorító helyzetet is oldani tudnák. A helyi humán 

fejlesztésekkel kapcsolatban elmondja, hogy 100.000.000 forintra tud pályázni az 

önkormányzat,  a tartalmát oda beírták. 100.000.000 Ft 3 évre elosztva az nagyon 

szerény összeg, de mégis azért több, minden amit amúgy is szoktak csinálni azokra 

pályáznának, hogy ezzel is a költségvetésnek egy kicsit segítsenek, meg azokat a 

programokat ilyen formában, akkor rábízzák az unióra, hogy finanszírozza.  

 

Lengyel Zsolt bizottsági tag kérdése, hogy mit lehet tudni a „Te vagy önmagad 

legjobb verziója Egyesület”-ről, ki alapította, milyen célból? 
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Rigó Balázs alpolgármester elmondja, hogy akik figyelik a tatai ifjúsági életnek az 

eseményeit, azok látják azt, hogy a „Te vagy önmagad legjobb verziója Egyesületel 

most már 2 éve folytat szoros együttműködést a város ifjúsági programok szervezése, 

megvalósítása terén velük a Városi Diákönkormányzat. Most az idei esztendőben, 

amikor a 18. születésnapját ünnepelte, egy együttműködési megállapodást is aláírtak 

annak érdekében, hogy hivatalossá is tudjon válni ez a közös munka. Az alapítók 

sorába tartozik Szénási Edina, akit onnan ismerhetnek Tatán többek között, hogy a 

Víz-Zene-Virág Fesztivál Egyesületnek a tagja és egyik főszervezője ennek a 

rendezvénynek, így komoly tapasztalatokkal rendelkezik a rendezvényszervezés 

terén, tehát mindenféleképpen lehet számítani az ő tapasztalatára, tudására és 

kapcsolatrendszerére is, ha a város ifjúsági életének a szervezéséről van szó. Emellett 

még rajta kívül az Egyesületnek a tagjai is minden alkalommal, amikor erre külön 

kérést kaptak az önkormányzattól, akkor közreműködtek az önkormányzati 

programokban, így legutóbb például a nyáron, amikor az országos kamasz fesztivált 

rendezték meg itt Tatán, akkor is ők voltak azok, akik a helyi program szervezők 

részéről a legnagyobb számban képviseltették magukat, de számos esetet tudna most 

még ezen kívül is említeni, amikor ők voltak, akik ténylegesen tevőlegesen akár a 

civil napok keretében is megjelentek akár itt legutóbb az ifjúsági, illetve az iskolai 

közösségi szolgálatnak a börzéje keretében is jelen voltak. Úgy is, mint akik a Tatai 

Városi Diákönkormányzat munkáját tevőlegesen támogatják és úgy is, mint önálló 

egyesület, akik most már egyéni, egyedi tevékenységet is végeznek a városban, 

számítanak rájuk továbbra is partnerként az ifjúsági munka területén.  Úgy gondolja,  

hogy ez egy jó együttműködés, ezért is szeretnék ilyen keretek között is folytatni. 

Elmondja, hogy az idei esztendőben több mint 100 különböző programot valósított 

meg mára a Városi Diákönkormányzat részben a „Te vagy önmagad legjobb verziója 

Egyesület”-tel való együttműködésben, akkor azt talán elegendő alap lehet ahhoz, 

hogy ezt a munkát 3 éven keresztül velük tudják folytatni és bizalmat tudjanak nekik 

szavazni erre vonatkozóan. 

  

Michl József polgármester elmondja, hogy a pályázat beadásánál kérés az, vagy 

előírás, hogy legyen civil szervezeti kapcsolat, tehát hogy külső partnereket is 

bevonjanak és ezért találták őt a legjobbnak az ifjúsági munkában segítők. 

  

dr. Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy személyes tapasztalata is a 

róluk. Az agostyáni Búcsúra gyereksarok, gyerekprogramokra őket kérte fel az 

agostyáni egyesület hogy, végezze. Az a meglátása, hogy rengeteg fiatalt vonzanak 

és önkéntesként is jönnek, tehát ott is 8-11 fiatal volt, aki foglalkozott az agostyáni 

kisebb gyerekekkel, nagyon szerették a gyerekek a programjukat, tehát ilyen 

szempontból is egy olyan élő szervezet, ahol tényleg vonzóak a fiatalok számára 

nyilván azok számára, akik szeretnének egy kicsit többet tenni a közösségükért, a 

településért.  

További kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a TOP_Plusz-6.1.4-23 

számú, „Aktív turizmus fejlesztése” tárgyú pályázattal kapcsolatos döntésről szóló 

előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-
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testületnek a TOP_Plusz-6.1.4-23. számú, „Aktív turizmus 

fejlesztése” tárgyú pályázattal kapcsolatos döntésről szóló 

előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 7 tagja, 5 igen, 2 nem szavazattal elfogad, és a következő 

határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   153/2023. (XII.13.) határozata 

a TOP_Plusz-6.1.4-23. számú, „Aktív turizmus 

fejlesztése” tárgyú pályázatról szóló döntésről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a TOP_Plusz-6.1.4-23. számú, „Aktív turizmus 

fejlesztése” tárgyú pályázattal kapcsolatos döntésről szóló 

előterjesztést. 

 

Határidő: 2023. december 20-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

 

dr. Varga András bizottsági elnök további kérdés, hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja a TOP_Plusz-3.1.3-23 számú, „Helyi humán fejlesztések” tárgyú 

pályázattal kapcsolatos döntésről szóló előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a TOP_Plusz-3.1.3-23. számú, „Helyi humán 

fejlesztések” tárgyú pályázattal kapcsolatos döntésről szóló 

előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 7 tagja, 7 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   154/2023. (XII.13.) határozata 

a TOP_Plusz-3.1.3-23. számú, „Helyi humán 

fejlesztések” tárgyú pályázatról szóló döntésről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a TOP_Plusz-3.1.3-23. számú, „Helyi humán 
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fejlesztések” tárgyú pályázattal kapcsolatos döntésről szóló 

előterjesztést. 

 

Határidő: 2023. december 20-i képviselő-testületi ülés 

Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

6. napirendi pont: 

Tájékoztató a Tata testvérvárosi kapcsolatai keretében 2023-ban történt 

eseményekről 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó:   Osgyáni Zsuzsanna nemzetközi referens 

 

dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Rigó Balázs alpolgármester elmondja, hogy az elmúlt napokban múlt hét péntektől 

hétfőig Franciaországban a Dammarie-les-Lys nevű településen jártak Osgyáni 

Zsuzsannával és Kis Petrával közös önkormányzati hivatal munkatársaival, ahol 

együtt a helyiekkel megemlékeztek a két település közötti testvérvárosi kapcsolat 30. 

évfordulójáról. 1993-ban köttetett ez az együttműködés és tulajdonképpen a nyári 

látogatás nyomán, amit itt tettek Tatán, amikor a Minimaratonon jártak egy 

delegációval, akkor merült fel a részükről az a szándék és ez a lehetőség, hogy 

látogatást tegyen náluk Tata városa és együtt emlékezzenek erről a 3 évtizedes 

kapcsolatról. Egyúttal azt is, mind a 2 fél megfogalmazta, hogy egy új lendületet 

kíván adni ennek a lehetőségnek. Nagyon szép fogadtatásban volt részük ezekben a 

napokban, ún. Magyar Napokat szerveztek, ez azt jelentette, hogy többek között egy 

felolvasó alkalmat szerveztek a helyi könyvtárban, ahol Kertész Imre Sorstalanság 

című regényéből hangzott el részlet. Tartottak egy olyan koncertet, ahol Bartók és 

Kodály művei is elhangzottak, és például a sport területén egy olyan vetélkedést 

hirdettek, hogy aki a legszebb gólt lövi, az Puskás díjat nyerhet el. Helyi szinten 

tartottak egy kis tárlatot, kiállítást. Nemzetközileg ismert és elismert magyar 

feltalálókról, sportolókról, művészekről - így többek között Krausz Ferenc is ebbe a 

sorba be tudott kerülni, ami azért is volt érdekes, mert éppen azon a napon vehette át 

a Nobel díjat, amikor ezt a kiállítást csinálták. Úgy gondolja, hogy nagyon szép és 

megtisztelő volt számukra, hogy ebben az eseménysorban részt vehettek.  Bizakodó 

afelől, hogy sikerül megtalálni azokat a partnereket, akik valóban aktivizálni tudják 

majd ezt a kapcsolatot, hiszen itt csak részint van ezen a ponton felelősség, akár 

abban, hogy felkeressék vagy megkeressék ezeket a lehetséges közösségeket, 

személyeket, akik élővé tudják tenni majd ezt a viszonyt, hiszen ez már többnyire 

ezen múlik, hogy valóban megtalálják e a megfelelő résztvevőket erre. Úgy gondolja, 

hogy mind a két fél részéről meg van a kellő kezdeményező készség és nagyon bízik 

benne, hogy sikerül előrelépni ezen a téren, és azokat a korlátokat lebontani - amik 

egyébként sajnos most már több ilyen utazáson tapasztalta azt, hogy mind a fogadó, 

mind, az önkormányzat részéről is ugyanazok a problémák jelentkeznek. Részben a 

globalizáció, az olcsóvá vált utazás, a már nem olyan nagy élményt vagy többletet 

jelentő külföldi helyek felkeresésének a lehetősége és az, hogy hát ugye ilyenkor 
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azért mindig valamilyen többletenergiát, teljesítményt kell ebbe beletenni. Nem egy 

nyaralásról, nem egy kirándulásról van szó, hanem ott valami egyéb is, valami plusz 

is szükségeltetik a résztvevők oldaláról. Mindenesetre reménykedik, hogy talán ez 

egy új, esetleg a korábbinál az elmúlt néhány évnél aktívabb együttműködéssé 

alakulhat, amiből akár a helyi kultúra netán helyi gazdaság és az önkormányzat is 

előnyt élvezhet vagy profitálhat. 

 

dr. Varga András bizottsági elnök megköszöni a hivatal munkatársainak munkáját. 

További kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a Tata testvérvárosi 

kapcsolatai keretében 2023-ban történt eseményekről szóló tájékoztatót: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Tata testvérvárosi kapcsolatai keretében 2023-

ban történt eseményekről szóló tájékoztatót, 

 

 

melyet a bizottság jelenlévő 7 tagja, 7 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   155/2023. (XII.13.) határozata 

Tata testvérvárosi kapcsolatai keretében 2023-ban 

történt eseményekről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Tata testvérvárosi kapcsolatai keretében 2023-

ban történt eseményekről szóló tájékoztatót.  

 

Határidő: 2023. december 20-i képviselő-testületi ülés 

Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

 

7. napirendi pont: 

Beszámoló a Humán és Ügyrendi Bizottság 2023. évi tevékenységéről 

Előterjesztő:  dr. Varga András bizottsági elnök 

 

dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a Humán és Ügyrendi Bizottság 

2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-
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testületnek a Humán és Ügyrendi Bizottság 2023. évi 

tevékenységéről szóló beszámolót, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 7 tagja, 7 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   156/2023. (XII.13.) határozata 

a Humán és Ügyrendi Bizottság 2023. évi 

tevékenységéről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Humán és Ügyrendi Bizottság 2023. évi 

tevékenységéről szóló beszámolót. 

 

Határidő: 2023. december 20-i képviselő-testületi ülés 

Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

 

További kérdés, bejelentés nem hangzik el, így a bizottság a mai ülést zárt ülés 

keretében folytatja. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

    dr. Varga András                 Magyar Balázs 

              bizottsági elnök                     bizottsági tag 


